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ROMÂNIA 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat cu ocazia şedin Ńei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Hun edoara din  

data de 29.04.2011 
 

 
 

   Conducerea şedinŃei este exercitată de d-nul Goghi Ńă Daniel Gheorghe care a 
fost ales preşedinte de şedinŃă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 
71/2011 adoptată prin votul deschis al majorităŃii consilierilor locali în funcŃie. Durata mandatului 
preşedintelui de şedinŃă este de 2 luni. 

 
Dl. Goghi Ńă Daniel Gheorghe:  
Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru”.  
 
„Domnilor consilieri, 
Declar deschisă şedinŃa de astăzi a Consiliului local al municipiului Hunedoara, 

anunŃându-vă că din totalul de 21 consilieri locali şi-au înregistrat prezenŃa până la această oră  
14 consilieri locali. Lipsesc domnii consilieri: Dan Nicolae Robert, Cazan Florin, Culcea Tudorel, 
Fărcaş Bianca, HepuŃ Teodor, Zuberecz Richard şi Horvath Zoltan. 

Vă informez că la şedinŃa de astăzi participă de drept: dl. primar Ovidiu Marius 
Hada, dl. secretar Aurel RaŃă-Bugnariu. 

Ca invitaŃi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul Primăriei 
Municipiului Hunedoara, precum şi presa locală. 

În continuare se dă cuvântul d-nului Secretar Aurel RaŃă-Bugnariu, pentru a 
prezenta stadiul legalităŃii hotărârilor adoptate în şedinŃa din data de 24.03.2011.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„InstituŃia Prefectului judeŃului Hunedoara, nu a avut obiecŃii, până la data 

prezentei şedinŃe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinŃa  ordinară a Consiliului 
Local din data de 24.03.2011. 

Procesul verbal ale şedinŃei anterioare din data de 24.03.2011, care a fost pus în 
timp util la dispoziŃia consilierilor, a fost semnat de către secretar precum şi de către 
preşedintele şedinŃei anterioare, se supune aprobării Consiliului local.” 

 
Procesul verbal se aprobă cu unanimitate de voturi. 

 

Domnul  primar prezintă ordinea de zi, şi propune modificarea acesteia după cum 
urmează: introducerea după punctul  21 al ordinii de zi, a unui proiect de hotărâre: 
 



 2 

1. Proiect de hot ărâre pentru modificarea şi completarea Hot ărârii Consiliului 
Local al municipiului Hunedoara nr. 33/2011 privind  aprobarea Programului anual de 
achizi Ńii publice pe anul 2011   

 
 
După punctul 21 al ordinii de zi se va lua o pauz ă de 15 minute, pentru 

studierea materialelor, şi pentru întocmirea rapoartelor comisiilor de speci alitate.   
 
Ordinea de zi se va renumerota în mod corespunz ător. 

 
Preşedintele de şedin Ńă : 
„Supun la vot ordinea de zi modificată.” 
 Se aprobă cu unanimitatea de voturi a celor 14 consilieri prezenŃi. 

 
 

Dl. Goghi Ńă Daniel Gheorghe:  
 „Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au un 

interes patrimonial, fie personal, fie prin soŃ, soŃie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, în 
problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunŃe înainte de a intra în dezbaterea 
ordinii de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinŃă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu 
încălcarea dispoziŃiilor art.46 alin.(1) din Legea administraŃiei publice locale nr.215/2001, 
republicată, cu modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept.” 
                    De asemenea vă aducem la cunoştinŃă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 
393/2004 privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la deliberarea şi 
adoptarea de hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă dezbaterii.  
                   (2) În situaŃiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaŃi să anunŃe, la 
începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menŃionată, ”Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziŃiilor art. 77 sunt nule de drept ....” 

 
 

La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul public al 
municipiului Hunedoara în domeniul privat al municipiului Hunedoara a clădirii atelier Şcoală 
Generală nr.10, precum şi desfiinŃarea acesteia.  

 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
-    d-lui Apostolescu Dan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
-    d-na Aldea Ana Maria care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
-    d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil 
-    d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ - aviz favorabil 
-    d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură - aviz favorabil 
 

 Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art.1-4 se aprobă în unanimitate  
Hotărârea nr.72/2011 se aprob ă în unanimitate  
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La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaŃie publică a 
unui teren în suprafaŃă de 2,0 mp, aflat în domeniul public al municipiului Hunedoara, situat în b-
dul Dacia nr. 35, pentru amplasarea unei mese ambulante în vederea comercializării cu 
amănuntul diverse produse. 

 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Apostolescu Dan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
- d-na Aldea Ana Maria care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„ Acum câŃiva ani era tendinŃa de a nu se mai aproba construirile de chioşc-uri în 

oraşul nostru, pe arterele principale. Acum aprobăm amplasarea de tonete, de chioşc-
uri,…….avem aici o solicitare pentru o masă…ce va urma după masă?...cred că nu se 
potriveşte…nu cred că e o idee bună să începem să amplasăm mese prin oraş. Sunt pieŃe unde 
omul poate să meargă să vândă…” 

 
Dna. Aldea Ana Maria:  
„Eu am două probleme şi două întrebări pentru dvs.: ce anume se intenŃionează a 

se comercializa pe acea masă? Şi doi, dacă nu e prea mare perioada asta de 5 ani?” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„La primăria municipiului Hunedoara s-a depus o cerere, noi avem datoria 

să,….punctul dvs. de vedere este luat în considerare. Vroiam să vă întreb, dacă nu era pe 
stradă în faŃă la clădirea dvs…..” 

 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„…cred că nici nu este…..e undeva în Micro 5……ideea în sine de a face 

comerŃ….nici nu am întrebat ce comercializează?” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„….perioada mi se pare lungă, sunt de acord cu dvs.” 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„Nu m-am legat de perioadă, ci de modul de a face comerŃ în oraş.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Întrebarea mea către dvs. este: în eventualitatea în care, să zic, în perioada 8 

martie sunt cereri…” 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„.. se iese cu mărŃişoare….” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…problema pe care au avut-o colegii de la Concesiuni, au avut o problemă pur şi 

simplu cu aceste contracte, şi probabil din această cauză….” 
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Dl. Balo şin Nicolae:  
„…pot ieşi o săptămână, sau ştiu eu cât, cu mărŃişoare…nu cred că deranjează. E 

şi frumos, cu ghiocei, cu mărŃişoare…” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dl. consilieri aveŃi dreptul să votaŃi împotrivă…” 
 
Dl. Demeter Ilie:  
„Dl. preşedinte, peste discuŃie…pot să pun o întrebare? Văd tot felul de mese a 

celor de la Bingo, acelea sunt aprobate prin HCL?” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Am înŃeles că acelea sunt închiriate prin aceiaşi procedură ca şi la aprozare, acele 

tarabe, tonete…temporar.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „…dacă e pe aceiaşi procedură s-ar putea să plătească cam mult….” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„… ştiŃi de ce se plăteşte foarte mult? Acele aprozare plăteau pe lună mai puŃin 

decât plăteau ceilalŃi din piaŃă. Plăteau 10 lei pe lună iar cei din piaŃă plăteau 6 lei pe zi. Ca să 
nu încurajăm oamenii să iasă din piaŃă, şi să aibă aprozarele….un cetăŃean din Pestişu Mic care 
a lucrat în grădină şi aduce marfă produsă de el şi plăteşte 6 lei pe zi pe o masă, iar un aprozar, 
care aduce marfa de la un depozit cu produse din Turcia…, plătea 10 lei pe lună, în afara pieŃei. 
Oamenii, de comozi nu mai mergeau în piaŃă.” 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„… era discuŃie că îi puneau să plătească şi pe timpul iernii…, cei din piaŃă plătea 

când venea, iar cei de afară plăteau tot timpul, tot anul, aşa e făcut contractul. E interesant să 
vedem şi cu cei care vând bilete la bingo…” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…acele mese se închiriază în piaŃă după……..” 
 
Dna. Aldea Ana Maria:  
„…ei iau 15-20 lei pe un bilet, şi plătesc chirie cât?” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii 
pe ansamblu. 

Titlul hotărârii a întrunit 3 voturi „pentru” (Apostolescu Dan, GoghiŃă Daniel, 
Demeter Ilie), 5 voturi „împotrivă”(Şoş Iosif, Chiş Şerban Ana Aurelia, Baloşin Nicolae, 
Munteanu Gigi, Aldea Ana Maria), şi 6 voturi „abŃineri”. 

Având în vedere c ă titlul hot ărârii nu a întrunit cvorumul legal nu se mai 
poate continua votarea articolelor şi a hot ărârii. 
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La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaŃie publică a 
unor terenuri aflate în domeniul public al municipiului Hunedoara, pentru amplasarea unor 
maşini de îngheŃată.  

 
 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Nu am nimic de adăugat la nota de fundamentare. Vreau să vă zic că această 

masă a intrat sub aceeaşi incidenŃă a interpretării colegilor noştri că toate închirierile, aceste 
lucruri se făceau….persoana care vroia să închirieze acea masă, se închiria pe o perioadă de 6 
luni sau 3 luni….respectivii cu îngheŃată la fel. În schimb colegii noştri de la Contracte şi 
Concesiuni sunt de părere că domniile voastre trebuie să aprobaŃi, …deşi sunt pe perioadă 
determinată cel puŃin cel cu îngheŃată nu o să vândă din octombrie până în martie sau mai…şi 
va intra la ceea ce intră dvs.,  va plăti această concesiune ori vinde ori nu vinde, va plăti pentru 
că aşa se face contractul. Până acum, moştenită din administraŃiile trecute, primăria făcea 
aceste contracte pe perioadele acestea determinate fără Hotărâre de consiliu. Dacă dânşii 
doresc ca dvs. să hotărâŃi lângă ce chioşc să fie îngheŃata…..v-am adus o completare la discuŃia 
de ce toate aceste proiecte de hotărâri nu au fost până acum, în toată această perioadă.” 

 
- d-lui Apostolescu Dan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
- d-na Aldea Ana Maria care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Dl. primar, aş avea o propunere, tot pe subiectul acesta. HaideŃi să ne gândim şi 

să iniŃiaŃi o Hotărâre, prin care Consiliul Local declină această…către serviciul specializat, 
pentru că ajungem în situaŃia în care cineva va solicita închirierea unui teren…. care e sub casa 
lui. Şi atunci zice de ce nu o treci prin consiliu, şi ai dat respins, şi probabil există temei legal….” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„…tot ce înseamnă administrarea domeniului public şi privat este competenŃa 

consiliului local. Terenul de sub casa omului sunt la alte posibilităŃi de rezolvare…” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă 
 

Dl. Balo şin Nicolae:  
„Legat de tonetele de îngheŃată, nu am nimic împotriva lor, în neregulă ar putea fi 

amplasarea lor, cred că trebuie avut în vedere ceilalŃi comercianŃi care sunt în oraş, pentru 
zonele unde vor fi amplasate ele. Dacă este o cofetărie şi vinde îngheŃată, să nu-i punem la uşă 
o tonetă cu îngheŃată şi să-i stricăm investiŃia…..la fel şi cu tonetele de fast-foud…” 
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Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 
nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă 

 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Nu cred că putem să aprobăm sau nu acea locaŃie, dar să facem noi restricŃionări 

cine îşi pune şi unde tonetele…intrăm pe un teritoriu care nu este al nostru. Problema celui care 
îşi pune toneta de îngheŃată este de unde îşi va lua curent, iar cel care are clădirea acolo nu-i va 
da curent. CredeŃi-mă nu o să veniŃi dvs. să mergeŃi în faŃă, lângă dl. Crişan să puneŃi îngheŃată, 
pentru că nu vă convine.” 

 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„O investiŃie minimă, zic eu cu o tonetă care…cu 200 de euro vine şi vinde 

îngheŃată toată vara şi are profi. Cel care a investit mii sau zeci de euro într-o cofetărie, stă toată 
vara şi se uită la cel cu toneta…” 

 
Dl. Apostolescu Dan:  
„…dar el nu vinde numai îngheŃată…” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Vă rog să citiŃi nota de fundamentare, acolo specifică…” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„...cel care solicită toneta de îngheŃată, o face lângă chioşc-ul pe care îl are în chirie…” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă 
 
Dna. Aldea Ana Maria:  
„…perioada de 5 ani…cred că e bine să facem un amendament.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Să corespundă, eventual cu perioada închirierii chioşcu-lui?” 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„Eu propun să se închirieze sezonier….” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă 
 

Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Dl consilier, dacă nu-şi ridică maşina de îngheŃată….” 
 
Dna. Aldea Ana Maria:  
„Ba o ridică, că dacă nu se strică….” 
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Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„….primăria o să iese în câştig pentru că cetăŃeanul plăteşte pe tot anul ….dar să se 

facă pe un an de zile ar fi ok…” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Dna. consilier formulaŃi amendamentul.” 
 
Dna. Aldea Ana Maria:  
„Aş propune ca închirierea să fie pe perioada de un an de zile, la art.1 alin. 2” 
 
Se supune la vot amendamentul d-nei consilier Aldea. 

               Amendamentul se aprob ă în unanimitate de voturi . 
 

Întrucât nu mai  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii 
pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1 se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 2 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în 
următoarea componenŃă: 

 
1  Chiş Şerban Ana Aurelia - preşedinte 
2. Farcaş Bianca Magdalena  - secretar 
3. Apostolescu Dan - membru 
4. Gyorfi Jeno - membru 
5. HepuŃ Teodor – membru 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 

organizării şi desfăşurării licitaŃiei publice pentru închirierea unor terenuri aflate în domeniul 
public al municipiului Hunedoara, pentru amplasarea unor maşini de îngheŃată: a)teren în 
suprafaŃă de 4,0 mp, situat în intersecŃia b-dul Dacia - str. Avram Iancu (lângă chioşcul 
comercial existent); b)teren în suprafaŃă de 4,0 mp, situat  pe platoul pieŃei Obor (lângă spaŃiul  
comercial AgroCompany), a constatat următoarele: 
 
  -  Hada Ovidiu Marius – primar  - preşedinte 14 voturi“pentru” 
  -  Demeter Ladislau – director tehnic – membru 14 voturi“pentru” 
  - Muntean Adriana – şef Serviciul Buget, finanŃe, contabilitate – membru 14 voturi“pentru” 
  -  Gherghina Horia – inspector specialitate U.A.T.D.C. – membru 14 voturi“pentru” 
  - Poenar Adina – consilier juridic Biroul Impozite şi Taxe locale,Persoane juridice, concesiuni, 

închirieri, disciplină contractuală - membru 14 voturi“pentru” 
 

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaŃiei 
publice pentru închirierea terenurilor menŃionate mai sus, este următoarea: 
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                -  Hada Ovidiu Marius – primar  - preşedinte; 
                -  Demeter Ladislau – director tehnic – membru; 
                -  Muntean Adriana – şef Serviciul Buget, finanŃe, contabilitate - membru; 
                -  Gherghina Horia – inspector specialitate U.A.T.D.C. - membru. 
                - Poenar Adina – consilier juridic Biroul Impozite şi Taxe locale,Persoane juridice, 

concesiuni, închirieri, disciplină contractuală - membru  
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezerva 
ai comisiei în vederea organizării şi desfăşurării licitaŃiei publice pentru închirierea terenurilor 
menŃionate mai sus, a constatat următoarele: 

 
 -  Dan Nicolae Robert – viceprimar – preşedinte 14 voturi”pentru;  

     -  Bilei Lucian - consilier A.D.P.P. – membru 14 voturi”pentru; 
     -  Leştaru Daniela Carmen – şef birou Biroul Impozite şi Taxe locale, Persoane fizice –    
                                                                     membru 14 voturi”pentru; 
     -   Muntean Ioan – consilier U.A.T.D.C. – membru 14 voturi”pentru; 
     -  Toma Anamaria – consilier juridic Serviciul AdministraŃie publică locală, juridic,  

                                  contencios – membru 14 voturi”pentru” 
 

În urma acestor rezultate, membrii de rezerv ă ai comisiei în vederea organizării 
şi desfăşurării licitaŃiei publice pentru închirierea terenurilor menŃionate mai sus, este 
următoarea: 

 
-   Dan Nicolae Robert – viceprimar – preşedinte;  

    -   Bilei Lucian - consilier A.D.P.P. – membru; 
    -  Leştaru Daniela Carmen – şef birou Biroul Impozite şi Taxe locale, Persoane fizice –    
                                                                     membru; 
     -   Muntean Ioan – consilier U.A.T.D.C. – membru; 
     -  Toma Anamaria – consilier juridic Serviciul AdministraŃie publică locală, juridic,  

                                  contencios – membru.  
 

Art.3-5 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.73/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 4 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din 

num ărul consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaŃie 
publică a unui teren în suprafaŃă de 15,0 mp, aflat în domeniul public al municipiului Hunedoara, 
situat în str. Victoriei intersecŃie cu str. Ciprian Porumbescu  pentru amplasarea unei rulote de 
tip fast – food.  

 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Apostolescu Dan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
- d-na Aldea Ana Maria care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1- a întrunit 13 voturi „pentru” şi o „abŃinere” (Farcaş Ladislau). 
Având în vedere c ă art. 1 nu a întrunit cvorumul legal nu se mai poat e 

continua votarea articolelor şi a hot ărârii. 
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La punctul 5 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin licitaŃie publică a 
unor terenuri situate în municipiul Hunedoara, aflate în domeniul privat al municipiului 
Hunedoara.  
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Apostolescu Dan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
- d-na Aldea Ana Maria care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz favorabil 

 
Dl. Gyorfi Jeno:  
„Comisia de comerŃ are un amendament: la art. 2 lit. a – 50 euro/mp, lit. b – 50 

euro/mp, lit. c – 50 euro/mp.” 
 
Se supune la vot amendamentul comisiei de comerŃ care se aprobă în unanimitate 

de voturi. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-2 se aprobă în unanimitate. 
 
A sosit în sal ă dl. Culcea Tudorel, num ărul consilierilor locali prezen Ńi la 

şedin Ńă este de 15 în momentul de fa Ńă. 
 
Având în vedere faptul că art. 3 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în 
următoarea componenŃă: 

 
1  Chiş Şerban Ana Aurelia - preşedinte 
2. Farcaş Bianca Magdalena  - secretar 
3. Apostolescu Dan - membru 
4. Gyorfi Jeno - membru 
5. HepuŃ Teodor – membru 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 

organizării şi desfăşurării licitaŃiei publice pentru vânzarea următoarelor terenuri aflate în 
domeniul privat al municipiului Hunedoara: a) - teren în suprafaŃă de 14,0 mp situat în b-dul 
Republicii nr.12, înregistrat  în CF Hunedoara nr. 61648,  nr. cad. 61648 ;b) - teren în suprafaŃă 
de 8,0 mp situat în b-dul Republicii nr.12, înregistrat  în CF Hunedoara nr. 61632, nr. Cad. 
61632 ;c) - teren în suprafaŃă de  6,0 mp situat în  str. Cerbului nr.1bis, înregistrat în CF 
Hunedoara nr. 63261, nr. Cad. 63261, a constatat următoarele: 

 
        -  Hada Ovidiu Marius – primar  - preşedinte 15 voturi“pentru” 
        -  Demeter Ladislau – director tehnic – membru 15 voturi“pentru” 
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        -  Muntean Adriana – şef Serviciul Buget, finanŃe, contabilitate -     
                                                    Membru 15 voturi“pentru” 
        -  Gherghina Horia – inspector specialitate U.A.T.D.C. – membru 15 voturi“pentru” 
        - Poenar Adina – consilier juridic Biroul Impozite şi Taxe locale,Persoane juridice,    
                              concesiuni, închirieri, disciplină contractuală - membru  15voturi“pentru” 
 

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaŃiei 
publice pentru vânzarea terenurilor menŃionate mai sus, este următoarea: 
 
             -  Hada Ovidiu Marius – primar  - preşedinte; 
             -  Demeter Ladislau – director tehnic – membru; 
             -  Muntean Adriana – şef Serviciul Buget, finanŃe, contabilitate - membru; 
             -  Gherghina Horia – inspector specialitate U.A.T.D.C. - membru. 
             - Poenar Adina – consilier juridic Biroul Impozite şi Taxe locale,Persoane juridice, 

concesiuni, închirieri, disciplină contractuală - membru  
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezervă 
a comisiei în vederea organizării şi desfăşurării licitaŃiei publice pentru vânzarea terenurilor 
menŃionate mai sus, a constatat următoarele: 

 
 -  Dan Nicolae Robert – viceprimar – preşedinte 15 voturi”pentru;  

     -  Bilei Lucian - consilier A.D.P.P. – membru 15 voturi”pentru; 
     -  Leştaru Daniela Carmen – şef birou Biroul Impozite şi Taxe locale, Persoane fizice –    
                                                                     membru 15 voturi”pentru; 
     -   Muntean Ioan – consilier U.A.T.D.C. – membru 15 voturi”pentru; 
     -  Toma Anamaria – consilier juridic Serviciul AdministraŃie publică locală, juridic,  

                                  contencios – membru 15 voturi”pentru” 
 

În urma acestor rezultate, membrii de rezervă a comisiei în vederea organizării şi 
desfăşurării licitaŃiei publice pentru vânzarea terenurilor menŃionate mai sus, este următoarea: 

 
-   Dan Nicolae Robert – viceprimar – preşedinte;  

    -   Bilei Lucian - consilier A.D.P.P. – membru; 
    -  Leştaru Daniela Carmen – şef birou Biroul Impozite şi Taxe locale, Persoane fizice –    
                                                                     membru; 
    -   Muntean Ioan – consilier U.A.T.D.C. – membru; 
    -  Toma Anamaria – consilier juridic Serviciul AdministraŃie publică locală, juridic,  

                                                                              contencios – membru.  
 

Art. 4-7 se aprobă în unanimitate 

Hotărârea nr.74/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 6 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea  concesionării   prin licitaŃie 
publică  a  terenului în suprafaŃă de  23,0 mp situat în str. Rândunicii bl.41, înregistrat în C.F. 
Hunedoara nr. 62682, nr. cad. 62682, aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara. 

 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Apostolescu Dan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil 
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- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz favorabil 
 

Dl. Gyorfi Jeno:  
„Comisia de comerŃ are un amendament: la art.3 -  8 euro/mp/an 
 
Se supune la vot amendamentul comisiei de comerŃ care se aprobă în unanimitate 

de voturi.  
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate 

Având în vedere faptul că art. 5 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 
individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în 
următoarea componenŃă: 

 
1  Chiş Şerban Ana Aurelia - preşedinte 
2. Farcaş Bianca Magdalena  - secretar 
3. Apostolescu Dan - membru 
4. Gyorfi Jeno - membru 
5. HepuŃ Teodor – membru 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 

organizării şi desfăşurării licitaŃiei publice pentru concesionarea terenului aflat în domeniul privat 
al municipiului Hunedoara, în suprafaŃă de 23,0 mp situat în str.Rândunicii bl.41, înregistrat în 
C.F.Hunedoara nr.62682, nr.Cad.62682, a constatat următoarele: 

 
Ovidiu Marius Hada – primar – preşedinte 15 voturi“pentru 
Demeter Ilie  – consilier local – membru 15 voturi“pentru 
Muntean Adriana – sef Serviciu buget, finanŃe contabilitate – membru 15 voturi“pentru 
Gherghina Horia – inspector  B.U.A.T.D.C– membru 15 voturi“pentru 
Poenar Adina – consilier juridic Birou impozite şi taxe locale pers.juridice, 
concesiuni,închirieri,disciplina contractuală – membru 15 voturi“pentru 
Şăucă Ştefan– şef AdministraŃia finanŃelor publice Hunedoara – membru 15 voturi“pentru 

             Nicula Ana – inspector – membru  15 voturi“pentru” 

 
În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaŃiei 

publice pentru concesionarea terenului aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara, în 
suprafaŃă de 23,0 mp situat în str.Rândunicii bl.41, înregistrat în C.F.Hunedoara nr.62682, 
nr.Cad.62682, este următoarea: 
 

              Ovidiu Marius Hada – primar – preşedinte 
Demeter Ilie  – consilier local – membru 
Muntean Adriana – sef Serviciu buget, finanŃe contabilitate – membru 
Gherghina Horia – inspector  B.U.A.T.D.C– membru 
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Poenar Adina – consilier juridic Birou impozite şi taxe locale pers.juridice, 
concesiuni,închirieri,disciplina contractuală – membru 
Şăucă Ştefan– şef AdministraŃia finanŃelor publice Hunedoara - membru 
Nicula Ana – inspector – membru   

        
Art.6 -7 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.75/2011 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 7 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea efectuării demersurilor pentru 
înregistrarea în Cartea Funciară a  terenului în suprafaŃă de 128,0 mp situat  în strada 22 
Decembrie fn,  înregistrat în CF Hunedoara nr. 61797, nr. cadastral 61797, din proprietatea 
Statului Român în proprietatea privată a municipiului Hunedoara.  

 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Apostolescu Dan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
- d-na Aldea Ana Maria care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.76/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 8 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea efectuării demersurilor pentru 
înregistrarea în Cartea Funciară a unor terenuri necesare promovării proiectului „Extinderea şi 
reabilitarea infrastructurii de apă şi apă uzată în judeŃul Hunedoara”, din proprietatea Statului 
Român în proprietatea publică a municipiului Hunedoara. 

 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Apostolescu Dan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
- d-na Aldea Ana Maria care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.77/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 9 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din 

num ărul consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul 
privat al municipiului Hunedoara în domeniul public al municipiului Hunedoara a unor terenuri.  
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Apostolescu Dan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
- d-na Aldea Ana Maria care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.78/2011 se aprob ă în unanimitate . 

 
La punctul 10 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre pentru abrogarea Hotărârii Consiliului local 
nr.282/2006 privind aprobarea studiului de mobilare a zonei centrale din municipiul Hunedoara.   
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
                 -    d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil 

- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.79/2011 se aprob ă în unanimitate . 

 
La punctul 11 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din 

num ărul consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind repartizarea unei locuinŃe 
convenabile situată în municipiul Hunedoara.  
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

-  d-lui Apostolescu Dan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
             -    d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil 

Dl. Goghi Ńă Daniel Gheorghe:  
„Familia la care îi este  repartizată locuinŃa se numeşte Folcoşeanu Simion Petre.” 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.80/2011 se aprob ă în unanimitate . 

 

La punctul 12 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din 
num ărul consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind evacuarea pe cale administrativă 
a persoanei care ocupă fără titlu apartamentul nr. 27 situat în Hunedoara, str. Cerbului nr. 12, bl. 
A1, precum şi a bunurilor existente în apartament.                          
                 -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Vreau să vă anunŃ că o să mai avem mai multe evacuări din apartamente ocupate 

abuziv, de asemenea avem cetăŃeni cu hotărâri judecătoreşti care în vara anului acestuia vor fi 
evacuaŃi, continuă să locuiască în acele apartamente când avem oameni care ar dori să locuiască 
în apartamente şi ar şi plăti cheltuielile aferente…există hotărâre judecătorească vor fi evacuaŃi.” 
 

- d-lui Apostolescu Dan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
- d-na Aldea Ana Maria care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
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              -   d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil 

 
Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia:  
„Am o nelămurire, dacă există o hotărâre judecătorească de ce trebuie să mai fim 

şi noi de acord sau nu?” 
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Mă refeream la cele unde sunt chiriaşi, în această situaŃie dânsul a ocupat 

abuziv.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Hotărârile judecătoreşti sunt pentru contracte de închiriere.” 
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„În cazurile în care cetăŃenii au datorii şi faŃă de noi şi faŃă de asociaŃia de 

proprietari, la acelea am făcut referire. Mă scuzaŃi.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Acesta nu are nimic. A ocupat abuziv.” 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii 
pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.81/2011 se aprob ă în unanimitate . 

 
La punctul 13 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din 

num ărul consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre  privind aprobarea vânzării unor locuinŃe 
din fondul locativ de stat către actualii chiriaşi.  

 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Am vrut doar să menŃionez că aceste apartamente sunt din acelea care se pot vinde, 

unele dintre ele au fost grav avariate, reparate de către noi, chiriaşii au cerut cumpărarea lor.” 
 
- d-lui Apostolescu Dan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
- d-na Aldea Ana Maria care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 

              -   d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil 

 
Dna. Aldea Ana Maria : 
„ Vreau să ştiu cine a stabilit preŃul acestor apartamente?” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă 
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„În nota de fundamentare sunt date explicaŃii.” 
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Dl. Boldor Alin:  
„ Toate locuinŃele din fondul locativ sunt vândute în baza decretului lege nr.61/1990,.. 

în funcŃie de vechimea cererii, de gradul de confort, de nr. de camere, suprafaŃa utilă…” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  

„Prima condiŃie e să fi chiriaş, formula de calcul e dat de decretul lege.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Deci în primul rând ar trebui să îndeplinească condiŃia să fie chiriaş, după o perioadă 

de locuit are dreptul să cumpere.” 
 
Dna. Aldea Ana Maria : 
„Mai aveam nişte cunoştinŃe şi în blocurile ANL, au 40 şi ceva de ani, şi au primit 

 locuinŃă.” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă 
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Nu se poate…….” 
 

Dna. Aldea Ana Maria : 
„Pe mandatul trecut sunt familii care au trecut de  40 de ani şi au primit locuinŃe.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dna consilier, o condiŃie ca să primească locuinŃa este să aibă până în 35 de ani.” 
 
Dna. Aldea Ana Maria : 
„Poate au primit pe numele altora.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Proprietarii ANL-urilor, pot să cumpere acel apartament după o perioadă…..” 
 
Dl. Demeter Ilie:  
„Poate fi unul dintre soŃi mai tânăr sau mai bătrân……….” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  

„Pe Aleea Câmpului nr. 4 primul bloc ANL, de la 35 de ani până acum au trecut 6-7 
ani, normal că pot să fie persoane peste 40 de ani. Pe str. Luncii nr.2…….” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Pe perioada acestei administraŃii nu s-a făcut aşa ceva……” 
 
Dna. Aldea Ana Maria : 
„….pe mandatul trecut, am şi specificat treaba asta…” 
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Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„…la ANL nu sunt încă proprietari, nici o cerere de vânzare nu avem...” 
 
Dna. Aldea Ana Maria : 
„…. de ce nu avem curaj să spunem lucrul acesta?” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…….acei proprietari au dat declaraŃie…” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  

„………35 de ani, s-a prelungit până la 36 de ani…., de când s-a dat cel de pe str. 
Luncii au trecut 7 ani….” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă 
 

Dl. Balo şin Nicolae : 
„Tot de preŃ e vorba, ştiu că s-a făcut pe legea din 1990, dar aş vrea să ştiu dacă nu 

se pot face reactualizări de preŃuri la apartamentele de stat? Facem un calcul şi vedem că iese 
apartamentul la 25-30 euro mp şi noi vindem teren cu 50 de euro.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„AveŃi dreptate, dar acolo sunt formulele de calcul peste care nu poŃi trece. Vreau să 

fac o menŃiune: aceste apartamente au fost deteriorate foarte mult……” 
 

Dna. Aldea Ana Maria : 
„…când am zis că pe banii  primăriei………..” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Aceste apartamente nu au fost reabilitate pe banii  primăriei, au fost reabilitate de 

către cetăŃeni, de către chiriaşi, după care au solicitat cumpărarea lor.” 
 

Dl. Balo şin Nicolae : 
„Am înŃeles, asta vreau să scot în evidenŃă, noi vindem teren gol….” 
 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„ Se merge pe acele principii când în anii 1990 părinŃii dvs. sau dvs. aŃi cumpărat un 

apartament pentru foarte puŃin bani. Aceste persoane sunt cetăŃeni care nu au avut în proprietate 
nici o dată o casă. Este primul…” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă 
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Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii 
pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-7 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.82/2011 se aprob ă în unanimitate . 

 
La punctul 14 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din 

num ărul consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind darea în administrarea Consiliului 
JudeŃean Hunedoara a unui teren în vederea realizării obiectivului de investiŃii “Închiderea 
depozitului de deşeuri menajere Hunedoara”, aferent proiectului  „S.I.G.D. – Sistem Integrat de 
Gestionare a Deşeurilor în JudeŃul Hunedoara”.  
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Este fosta haldă de gunoi, Consiliul JudeŃean obŃine fonduri pentru închidere, este în 

interesul comunităŃii noastre să nu cheltuim bani din bugetul local….este un proiect pe tot judeŃul. 
Este o valoare aproximativă de 6  milioane de euro care vor fi alocate pentru închidere conform 
normelor europene. Vă mulŃumesc.” 
 

- d-lui Apostolescu Dan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.83/2011 se aprob ă în unanimitate . 

 
La punctul 15 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre  privind acordarea de înlesniri la plata impozitului 
pe clădiri şi teren.  

 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Apostolescu Dan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
- d-na Aldea Ana Maria care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1- 6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.84/2011 se aprob ă în unanimitate . 

 
La punctul 16 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre  privind acordarea de  înlesniri  la plata impozitului 
pe clădiri pentru persoanele care au efectuat 15 donări de sânge  consecutive în ultimele 60 de 
luni. 

 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Apostolescu Dan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
- d-na Aldea Ana Maria care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-7 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.85/2011 se aprob ă în unanimitate . 
 
La punctul 17 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării, din bugetul local al 
municipiului Hunedoara, a sumei de   până la 30.000 lei, pentru sărbătorirea  Zilei de 1 Iunie 
2011 – Ziua Copilului.   

 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Apostolescu Dan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
- d-na Aldea Ana Maria care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 

               -     d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.86/2011 se aprob ă în unanimitate . 
 
La punctul 18 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind alocarea sumei de până la 8.000 lei, din 
bugetul local,  pentru acoperirea cheltuielilor efectuate cu prilejul organizării manifestării 
"Sărbătoarea etniei romilor din România". 

 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Apostolescu Dan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
-    d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil 
  

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia:  
„Aş vrea să ştiu ce anume se intenŃionează pentru ziua respectivă.” 
 
Dl. Apostolescu Dan:  
„A fost ziua, acum se alocă banii……”  
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Asta este suma maximă, iar organizatorii vor fi obligaŃi să prezinte documente 

justificative până la suma………, documentele există.” 
 
Dl. Culcea Tudorel :    
„Dl. primar a anticipat un pic……asta vroiam să întreb, din moment ce evenimentul 

a avut loc, de ce mai trebuia scris……….să zicem că suntem de acord cu acoperirea 
cheltuielilor, de ce mai trebuia scris „până la 8.000 lei?”, având în vedere că………..” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„….pentru că dacă organizatorii vor prezenta documente numai de 5.000 de lei 

suma nu va putea fi acoperită, deci suma maximă, pentru care dânşii pot aduce documente este 
de 8.000 lei….” 
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Dl. Culcea Tudorel :   
„…suma poate fi…..şi se poate acoperii până la 8.000 lei” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Eu, parcă ştiu că am mai aprobat suma de 120.000 lei……” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Aia a fost cererea dânşilor, s-a făcut o analiză la buget..” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„……..a, aia a fost cererea…” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…a fost prezentată….” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  

 „….în afară de proiect de hotărâre…, ca şi o informare…” 

Dna. Vasilescu Tatiana : 
„…..a  fost o informare…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…. Da, vă mulŃumesc.” 
 
Dl. Goghi Ńă Daniel Gheorghe:  
„…mai aveŃi întrebări? Ca să putem trece la vot.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii 

pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.87/2011 se aprob ă în unanimitate . 
 
La punctul 19 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de 1.000 lei, din 
bugetul local al municipiului Hunedoara, pentru acoperirea cheltuielilor efectuate cu prilejul 
participării echipei de handbal a Colegiului NaŃional „Iancu de Hunedoara” la Olimpiada 
NaŃională a Sportului Şcolar – faza pe zonă, în judeŃul Alba. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Vreau să vă spun că până acum s-a mai dat 1.000 de lei fără hotărâre de consiliu, 

problema e că de acum înainte trebuie să anunŃăm pe cei care au nevoie de suma asta mare 
sau mică, va trebui să vină din timp. De obicei veneau la noi cu 4 zile înainte de a pleca undeva, 
…că nu au bani de transport, îi ajutam. Acum, va trebui să vină cu o lună înainte, dacă nu şi mai 
mult. Evenimentul e în 20 iunie şi şedinŃa e pe 29, va trebui să vină până în 15 mai. Uneori va fi 
imposibil să-i ajutăm.” 
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Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Cine a hotărât schimbarea asta?” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  

 „ Serviciul Buget, Contabilitate…….” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…contabilitatea cere ca dvs. să daŃi aprobarea…” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă 
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…..s-ar putea ca la propunerea dl. consilier să se dea primarului o sumă limită 

până la care să poată ajuta. Asta, probabil că ar fi mai uşor ……au mers copii de la o şcoală, la 
Bucureşti, ar vrea să viziteze un muzeu,……pur şi simplu nu am putut să-i ajutăm. Venise 
fratele meu la mine, profesoara care mergea cu 5 copii la muzeu………şi am strâns noi bani, 
câŃiva oameni, şi le-am dat bani. Nu în totdeauna e foarte convenient, când vrei să ajuŃi, să nu 
poŃi să ajuŃi din cauza………..” 

 
Dl. Culcea Tudorel:  
„………vor fi şi situaŃii de urgenŃă, într-adevăr …” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…în cazul acesta, dacă consilierii…..puteŃi veni cu o propunere, trebuie să vedem 

dacă există cadrul legal, să se mandateze primarul, până la o sumă maximă cu care putem să 
ajutăm…2000 lei………..adică, să nu venim……” 

 
Dl. Şoş Iosif:  
„…..da, da” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„……..doar din cauza inconvenienŃei, cei care au nevoie de bani trebuie să vină cu 

o lună jumătate, sau cel puŃin cu o lună înainte………….” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  

 „….nu se pot anticipa, nu pot fi cuprinse în planul anual de achiziŃii…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…nu exista hotărâre de consiliu prin care eu eram mandatat să dau fără 

aprobarea dvs., asta era…….” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  

 „…………nu e cuprins în planul anual de achiziŃii, nu poŃi să dai….” 
 
Dl. Apostolescu Dan:  
„…….dar se poate cuprinde, o sumă de……..” 
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…….noi am venit astăzi aicea să……s-a creat o situaŃie şi noi am rezolvat-o cu 

aceste două hotărâri……dar să nu mai intrăm la fiecare şedinŃă…..să venim cu un proiect de 
hotărâre unde se dă maxim 3.000 de lei, să zicem, prin care putem să ajutăm,………de 
asemenea se poate veni la diverse cu justificarea, sau cu un raport,…… cine s-a ajutat şi cum, 
ca dvs. să ştiŃi…………ca informare…putem să facem asta dl. consilier?” 

 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  

 „…putem să facem……” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă 
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…deci luna următoare o să venim cu o propunere……” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„…o să iniŃiez eu un asemenea proiect, ca să nu uitaŃi.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„PuteŃi, fără nici o problemă.” 

 
- d-lui Apostolescu Dan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii 

pe ansamblu. 
  
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate  
Hotărârea nr.88/2011 se aprobă în unanimitate 

 
La punctul 20 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind  aprobarea alocării sumei de 1.000 lei, din 
bugetul local al municipiului Hunedoara, pentru acoperirea cheltuielilor efectuate cu prilejul 
participării d-rei Olariu Adnana Bianca la emisiunea „Te vreau lângă mine” - Bucureşti şi la 
emisiunea „Matinalii” - Bucureşti.     

 -     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
-  d-lui Apostolescu Dan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
-  d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil 
 
 În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
    Dl. Şoş Iosif:  
  „Nu mi se pare normal să dăm 1.000 de lei pentru o persoană, şi pentru o echipă de 

handbal tot atât, nu-i văd rostul……” 
 

Dl. Munteanu Gigi:  
„…atât au solicitat…” 
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Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…..de aceea, prin acea hotărâre se va mandata primarul pentru o sumă…. 

Această domnişoară a participat la nenumărate emisiuni în care a reprezentat municipiul 
Hunedoara……cântă….” 

 
Dna. Aldea Ana Maria:  
„………are un talent de nu se poate….” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  

                   „ …eu nu mă pricep, dar cântă bine, participă la Zilele Municipiului de fiecare dată  
fără să fie plătită, la toate activităŃile municipiului Hunedoara unde cântă. Domnişoara a cântat 
fără să fie remunerată. În principiu dânsa când merge afară, e o domnişoară de 17 ani,…” 
 

Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„…a împlinit 18 ani….” 
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„… nu ştiu exact,…” 
 

     Dl. Şoş Iosif:  
     „….mi sa părut suma prea mare pentru ea, şi pentru ceilalŃi prea mică, nu am 

treabă.” 
 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă 
 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„…interesant este cum aŃi argumentat: pentru vestimentaŃie……” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„…asta e cererea dânsei…”  
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„… dacă era pentru cazare, masă…..era ok, dar aşa…..” 
 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă 

 
Dna Aldea Ana Maria:  
„La şedinŃa de comisii aceeaşi impresia aveam şi eu despre ea ca şi colegii mei, dar 

cunoscând-o şi vorbind cu ea şi văzându-i cât de cât activitatea, să ştiŃi că mi-am schimbat radical 
părerea şi vorba dl. primar ne reprezintă cu cinste acolo unde merge. Foarte talentată este fata. A 
câştigat şi un concurs internaŃional şi dă clasă multor vedete care sunt la noi,….” 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii 
pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
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Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.89/2011 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 21 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind stabilirea nivelului minim al redevenŃei 
datorate pentru spaŃiul cu destinaŃia de cabinet medical situat în Hunedoara, str. N. Bălcescu, 
nr.1, cam. 22, parter, concesionat conform H.G.884/2004 privind concesionarea unor spaŃii cu 
destinaŃia de cabinete medicale.  

 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Cred că până la urmă o să dobândim cu cabinetele astea medicale………” 
 
Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia:  
„…..după ce v-au dat în judecată…..” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…nu, astea sunt altele…., acolo numai aşa o să putem să o rezolvăm numai dacă 

ne dă în judecată. Din mandatul trecut s-a făcut o greşeală.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  

 „Pe chitanŃă din 2006, nu se mai poate încheia contract de vânzare-cumpărare.” 
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Altfel nu se poate. Ne dă în judecată, ne câştigă, o să sperăm că nu ne ia şi banii 

de judecată…….” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  

 „…nu o să ceară cheltuieli de judecată, că le mărim preŃul la părŃile de folosinŃă 
comună…” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…dânşii au cumpărat numai cabinetele, nu şi coridoarele, nu şi………mâine le 

putem lua centrala, dacă…..dânşii au dreptate că nu li s-au făcut contracte şi nu …….numai aşa 
se poate rezolva prin instanŃă……dânşii nu vor să cumpere acele coridoare…” 

 
Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia:  
„….ba da vor, am spus şi data trecută….” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„….dacă unul dintre dânşii…..” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  

 „….dl. primar acesta este Nicolae Bălcescu… vorbeau de George Enescu…” 
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…da, de George Enescu.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  

 „George Enescu nu vor să cumpere. Vorba dl. primar, le luăm centrala…” 
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„… deci noi închidem centrala şi le luăm gazul, nu plătim gazul şi gata. Acolo va 

trebui să găsim o soluŃie…” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  

 „…aici vor să cumpere, s-au înŃeles, plătesc…” 
 

- d-lui Apostolescu Dan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
- d-na Aldea Ana Maria care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz favorabil 
-    d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil 

  
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1 se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 2 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în 
următoarea componenŃă: 

 
1  Chiş Şerban Ana Aurelia - preşedinte 
2. Farcaş Bianca Magdalena  - secretar 
3. Apostolescu Dan - membru 
4. Gyorfi Jeno - membru 
5. HepuŃ Teodor – membru 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei de negociere 

a nivelului redevenŃei pentru spaŃiul cu destinaŃia de cabinet medical situat în Hunedoara, str. N. 
Bălcescu, nr.1, cam. 22, parter, a constatat următoarele: 

 
 - Ovidiu Marius Hada – primar 14 voturi“pentru” 

- Muntean Adriana – şef Serviciu buget, finanŃe contabilitate 15 voturi“pentru” 

- Popa Aurelia Anişoara – inspector Birou impozite şi taxe locale pers.juridice,        
concesiuni,închirieri,disciplina contractuală 15 voturi“pentru”      

- Alin Eugen Oprişan – şef Birou impozite şi taxe locale pers. juridice, 
concesiuni,închirieri,disciplina contractuală 15 voturi“pentru” 
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- Poenar Adina – consilier juridic Birou impozite şi taxe locale pers.juridice, 
concesiuni,închirieri,disciplina contractuală 15 voturi“pentru” 

 
În urma acestor rezultate, comisia de negociere a nivelului redevenŃei pentru 

spaŃiul cu destinaŃia de cabinet medical situat în Hunedoara, str. N. Bălcescu, nr.1, cam. 22, 
parter, este următoarea: 
 

- Ovidiu Marius Hada – primar; 

- Muntean Adriana – şef Serviciu buget, finanŃe contabilitate; 

- Popa Aurelia Anişoara – inspector Birou impozite şi taxe locale pers.juridice,        
concesiuni,închirieri,disciplina contractuală;        

- Alin Eugen Oprişan – şef Birou impozite şi taxe locale pers. juridice, 
concesiuni,închirieri,disciplina contractuală;  

- Poenar Adina – consilier juridic Birou impozite şi taxe locale pers.juridice, 
concesiuni,închirieri,disciplina contractuală; 

 
Art.3-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.90/2011 se aprob ă în unanimitate . 
 
Se ia o pauz ă de 15 de minute pentru studierea materialelor, şi pentru 

întocmirea rapoartelor comisiilor de specialitate.  
 

La punctul 22 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Hotărârii 
Consiliului Local al municipiului Hunedoara nr.33/2011 privind  aprobarea Programului anual 
de achiziŃii publice pe anul 2011 

                -     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
-  d-lui Apostolescu Dan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
- d-na Aldea Ana Maria care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz favorabil 
-    d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1 se aprobă cu 14 voturi „pentru” şi un vot „abŃinere”(Farcaş Ladislau) 
Art.2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.91/2011 se aprob ă în unanimitate . 
 
La punctul 23 al ordinii de zi INFORMARE către Consiliul Local al municipiului 

Hunedoara  privind solicitarea SC RETEZATUL SA  Deva  înregistrată la Primăria municipiului 
Hunedoara cu nr. 16013/30.03.2011. 

 
Nu sunt discu Ńii la acest punct. 
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Punctul 24. Diverse 
 

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 

 

Dl. Goghi Ńă Daniel:  
  „Având în vedere că unii dintre colegii consilieri au crezut că şedinŃa începe la 

ora 13:00 în loc de ora 12:00, o să vă rog să fiŃi foarte la subiect.”         

Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
  „Este timpul pentru rapoartele de activitate pentru preşedinŃii de comisii şi pentru 

comisii, şi pentru declaraŃiile de interese şi declaraŃiile de avere, pe care le-aŃi primit. Noi nu vă 
spunem mai mult decât că A.N.I. ne cere din săptămână în săptămână.”  

Dl. Apostolescu Dan:  
  „În caz că se modifică ceva?”   

Dna. Podea Gabriela:  
  „Până în data de 15 iunie, în fiecare an.”  

Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
  „Iar la modificare e obligaŃia dumneavoastră.” 

Dna. Podea Gabriela:  
  „Ori de câte ori este necesar.”   

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Eu am vrut doar să vă informez că în noiembrie 2010 Primăria municipiului 

Hunedoara a trimis două adrese, una către Consiliul JudeŃean şi una către Consiliul local al 
comunei Ghelar, adresa era: având în vedere că potenŃialul turistic din zona Hunedoara-
Govăjdie, respectiv comuna Ghelar, vă rugăm să analizaŃi şi să ne precizaŃi punctul 
dumneavoastră de vedere cu privire la încheierea unui acord de asociere între judeŃul 
Hunedoara, municipiul Hunedoara şi comuna Ghelar, în vederea realizării în comun a 
obiectivului de investiŃii şi promovarea potenŃialului turistic din zona mai sus menŃionată. În luna 
ianuarie am primit o adresă de confirmare, un aviz favorabil din partea Consiliului local al 
comunei Ghelar. Noi am mai trimis o adresă în luna martie, aceeaşi adresă, Consiliului 
JudeŃean, şi nu am primit încă nici un răspuns. O să încerc să contactez personal Consiliul 
JudeŃean. Dacă nu o să primim un aviz favorabil de asociere, deşi este un punct turistic 
judeŃean şi nu numai, respectiv furnalul de la Govăjdie a fost primul furnal din România, dacă nu 
din Europa, iar dacă nu se va implica vom face această asociere între noi şi comuna Ghelar 
pentru a putea aplica pentru fonduri europene pentru reabilitarea acelui traseu al mocăniŃei. 
Avem aici un reprezentant al celor care au mers la minister pentru promovarea acestui proiect, 
şi am vrut să prezint în faŃa dumneavoastră situaŃia. Oarecum am fost blocaŃi de Consiliul 
judeŃean, dar dacă nu se implică atunci o să facem numai noi. Probabil că nu au primit hârtia.”   

          

Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
  „Pentru ceilalŃi participanŃi, în afară de presa locală care este acreditată, în afară 

de aparatul secretariatului Consiliului local, nici o persoană nu are voie să înregistreze.”  

Dl. NeamŃiu Ioan:  
  „De ce nu le-aŃi spus de la început?”   
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Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
  „Nu aveam de unde să ştiu. L-am văzut în timpul înregistrării, a înŃeles, a închis, 

dar pe viitor să se ştie.”  

Dl. Demeter Ilie:  
  „Să punem un tarif, să câştigăm bani.” 

Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
  „Să ia înregistrarea de la presă, şi plătesc la presă, nu la noi.”  

Dl. Şoş Iosif:  
  „Şcoala generală numărul 1 s-a închis şi s-a preluat de către primărie. ŞtiŃi ceva 

de sala de sport, funcŃionează? Am informaŃii că după-masa este deschisă sala de sport.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Va trebui să oprim curentul.” 
 
Dl. Şoş Iosif:  
  „Dar este oprit curentul. Şi curge apă chiar acolo la intrare”  

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Şi atunci când joacă, ziua?” 
 
Dl. Şoş Iosif:  
  „Ziua, până se întunecă. Şi curge apă chiar acolo la intrare. Cine o plăteşte, 

primăria sau Apa Prod-ul? Chiar la intrarea în bloc, este un canal acolo şi curge.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Primăria normal nu ar trebui să plătească, pentru că, contractul este întrerupt.” 

                    Dl. Şoş Iosif:  
 „Eu zic că, curge acolo în interior, chiar în incintă, înainte de a intra la centrală.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „O să trimit colegii mei de la DirecŃia tehnică ca să verifice şi să-i anunŃăm.” 

Dl. Şoş Iosif:  
  „La colegiul Matei Corvin, solicită oamenii, închideŃi blocul 4 şi îl faceŃi pentru 

copiii cu handicap, îl transformaŃi?” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Domnule consilier, nu s-a luat nici-o decizie în acest sens.” 

Dl. Şoş Iosif:  
  „Oameni mă întreabă ce se întâmplă acolo.”  

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
   „Cine vă întreabă?” 

 
 Dl. Şoş Iosif:  
    „Cei care lucrează acolo, sunt disperaŃi, oameni au servici, şi se întreabă, dacă 

se închide blocul nostru, noi unde plecăm?” 
 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 
nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Domnule consilier, acolo trebuie să vorbesc cu domnii consilieri de la P.S.D., că 

este directorul lor. Sau pe domnul Lăutaru, care este inspector judeŃean.” 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
  „Acolo este mai complicat.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Nu cred, pentru că orice închidere va trebui să treacă prin Consiliul local, şi mă 

îndoiesc că, deşi Ministerul ÎnvăŃământului a reuşit aşa să facă nişte manevre, nişte artificii, să 
dea vina pe domniile voastre, pe noi, că noi am închis şcolile, un lucru care nu este adevărat.” 

Dl. Şoş Iosif:  
 „Au venit aici nişte persoane care solicită să vorbească cu dumneavoastră, sau 
ceva de genul, pentru o casă sau o locuinŃă socială, şi li s-a spus să vină aici.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „De către cine? Deci, dânşii pot să participe la această şedinŃă, este publică, dar 

problemele pe care dânşii le au cu apartamentele nu se rezolvă în şedinŃa de consiliu.” 

Dl. Şoş Iosif:  
  „Lor doar li s-a spus să vină la şedinŃa de consiliu.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „De către?” 

Dl. NeamŃiu Ioan:  
  „Cred că au înŃeles greşit.” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „O să discut cu dumneavoastră la sfârşitul şedinŃei. Eu cunosc problema 

dumneavoastră, aŃi fost în audienŃe nu numai o dată. Este vorba despre un apartament care va 
fi cedat de nepotul dumneavoastră, care a fost minor, să-l preluaŃi dumneavoastră, deci eu 
cunosc problema. Deci dacă mergeŃi acuma la domnul Boldor vă va explica. Alaltăieri am 
discutat problema aceasta, o să o prezint Consiliului local, este o situaŃie, tatăl nepotului 
doamnei a decedat, a luat foc apartamentul, dânşii vor să preia contractul, deci va fi un transfer 
de contract, se va discuta şi se va propune în şedinŃa următoare. DiscuŃia a fost mult după 
termenul limită în care noi puteam să o băgăm în şedinŃa aceasta. Pe noi nu mă deranjează, 
dumneavoastră puteŃi să participaŃi la fiecare şedinŃă, e publică. Dacă mergeŃi acuma la camera 
47 şi vorbiŃi cu domnul Boldor vă va confirma ceea ce am spus eu.”   

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dna. Chiş Şerban Ana-Aurelia:  
  „Revin cu o problemă pe care am mai ridicat-o, şi anume clădirile abandonate 

din municipiul Hunedoara. Au devenit focar de infecŃie, au devenit locuri nesigure, au devenit 
adăpost pentru oamenii străzii şi pentru câinii comunitari, să nu le zic câinii fără stăpân.”    
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Au stăpân, numai că îi lasă afară. Unii au stăpân.” 

Dna. Chiş Şerban Ana-Aurelia:  
  „În momentul în care se va întâmpla un accident primăria va plăti.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „DaŃi-mi voie să vă întrerup.” 

Dna. Chiş Şerban Ana-Aurelia:  
  „LăsaŃi-mă, vă rog, să termin. Aş vrea să ştiu câte amenzi s-au dat în clădirile 

respective, şi ştiu că nu sunt proprietari nici Consiliul local nici Primăria, dar proprietarii trebuiau 
să asigure perimetrul clădirilor respective, câte amenzi au primit de când am ridicat prima dată 
problema şi până acuma? Acesta este un aspect. Alt aspect, în Consiliul local s-a hotărât să nu 
mai fie atelaje cu cai prin municipiu, dai cu maşina peste cai. PoliŃia comunitară sau cine are un 
cuvânt de spus, eventual să se facă nişte semne de circulaŃie cu intrarea interzisă. La grădiniŃa 
numărul 3, este o situaŃie mai delicată, ne-au sesizat doamnele educatoare de acolo, în curtea 
grădiniŃei apar tot timpul câine morŃi.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Unde este grădiniŃa?” 

Dna. Chiş Şerban Ana-Aurelia:  
  „GrădiniŃa de la PiaŃa Obor. PoliŃia comunitară nu ar putea cumva să ia nişte 

măsuri?” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Trebuie stabilit, poliŃie comunitară nu mai există, avem poliŃie locală .”  

Dna. Chiş Şerban Ana-Aurelia:  
  „PoliŃia locală, scuzaŃi, am rămas la limbajul de lemn.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
   „La acea grădiniŃă se repară gardul. Dacă cineva aruncă acei câini sau şi mai 

rău, alte substanŃe...” 
 

Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia:  
    „Nu puteau intra copiii în grădiniŃă pentru că erau chiar acolo la intrare.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
    „CredeŃi-ne că PoliŃia locală are 2 litri de benzină pe schimb, 2 litri pe 12 ore.” 
 
Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia:  
    „Dar la piaŃă nu este pază? ” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
    „Există pază asigurată prin firmă de pază, pentru că PoliŃia locală nu mai poate 

să facă pază.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
    „Nu putem să punem pază la fiecare bloc, la fiecare instituŃie.” 
 
Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia:  
    „Mă gândeam că fiind aproape de piaŃă să treacă pe acolo.” 
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
   „Pentru o sumă oarecare o să treacă. Cu privire la căruŃele la care făceaŃi 

referire, există o hotărâre de consiliu, de asemenea sunt semne corespunzătoare, adresa 
dumneavoastră va trebui să fie către poliŃia rutieră din cadrul PoliŃiei Române. Prima întrebare 
cu privire la clădiri, o să verific câte amenzi s-au dat, vă rog să notaŃi în procesul verbal, o să cer 
colegilor de la Biroul urbanism să facem un proiect de hotărâre prin care îi obligăm ca la toate 
aceste blocuri care cel puŃin nu au geamurile şi trebuie să aibă geamuri, sau sunt în construcŃie, 
să le încercuiască cu acea pânză de acoperire, plasă, exact cum se face în toate oraşele.” 

 
Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia:  
   „La fosta Cantină restaurant, acolo am văzut copii jucându-se printre ruine, cade 

o cărămidă...” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
   „Am vrut să vă spun, fiind proprietate privată, nu municipalitatea este 

responsabilă de eventualele accidente provocate acolo.” 
 
Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia:  
  „Doamne fereşte, dar până când se găseşte vinovatul avem mass-media care ne 

va...” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
   „Doamna consilier, aveŃi dreptate, dar vream doar să vă asigur că nefiind 

proprietari ai acelor imobile, nu suntem responsabili. Şi nu cred că şi-ar permite nici chiar ziarul 
domnului Arion să scrie o minciună că, Consiliul local este de vină.” 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
   „Are ziar?” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
   „InformaŃia de Hunedoara.” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

 
Dna. Vasilescu Tatiana:  
   „Aş vrea să ridic o problemă în legătură cu salarizarea personalului auxiliar din 

cadrul F.C. Hunedoara. Am fost interpelată de o femeie de serviciu şi maseorul echipei de 
fotbal, care am înŃeles că de trei luni nu şi-au primit salarul. L-am întrebat pe finanŃator, pe 
domnul Ene, şi domnul Ene mi-a spus că Primăria de fapt nu a alocat aceşti bani pentru salariile 
lor. Acuma sigur că mi se pare nedrept să munceşti trei luni să nu primeşti salarul. Nu ştiu ce 
contracte de muncă au, nu am intrat în amănunte, dar aş vrea totuşi să le dau un răspuns.” 
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
   „Nici eu nu cunosc, dar foarte probabil că o să-şi primească banii şi o să fie 

ultima lună când lucrează, dar dacă îmi daŃi voie vă aduc...” 
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Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 
nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Mă aşteptaŃi un minut să aduc hotărârea de consiliu?” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
   „Nu, nu, haideŃi să mergem.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
    „DaŃi-mi voie să vă explic atunci. Consiliul local a alocat suma de 940.000 de lei, 

iar în articolul 2 scrie că această sumă va fi alocată  conform anexei. În anexă se scrie aşa: 
230.000 de lei pentru întreŃinerea bazei sportive pe anul 2010.” 
 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
   „Anul competiŃional.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
   „Iar următorul articol era pe an competiŃional restul de 700.000 de lei. Acolo, 

colegii noştri de la contabilitate interpretează aşa: deşi înainte ca noi să avem echipă, 
municipalitatea plătea toate cheltuielile de întreŃinere a bazei, respectiv curent, apă, întreŃinerea 
gazonului, cheltuieli care de data aceasta s-au plătit din acei 230.000 de lei, dar daŃi-mi voie să 
vă reamintesc că acea sumă atunci la momentul când noi am alocat-o nu a fost pentru plăŃile 
utilităŃilor care şi aşa se făceau, ci pentru reabilitarea propriu-zisă a  bazei, adică a vestiarelor şi 
a cantinei unde astăzi acei sportivi mănâncă. Dar din cauza confuziei, în acel proiect de 
hotărâre pur şi simplu a fost o eroare scriptică. Ar trebui să revenim, iar astăzi noi nu avem bază 
legală să le plătim acea sumă. Deci astăzi noi avem o hotărâre cu titlul de 940.000 de lei, dar 
noi de fapt le-am dat doar 700.000 de lei. Va trebui în luna mai să venim cu o rectificare a unui 
articol, s-a discutat şi cu domnul secretar şi cu cei de la contabilitate, în care se revizuieşte 
acel...” 

  
Dl. Munteanu Gigi:  
   „Se schimbă redactarea.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
   „Se schimbă redactarea şi atunci putem să putem să le dăm banii, pentru ca 

astfel să se plătească.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
   „Dacă vor mai fi bani.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
   „PermiteŃi-mi să vă spun că şi dacă am avea banii astăzi, nu avem cadrul legal. 

De aceea nu s-au plătit aceşti bani, iar clubul a investit acolo, iar colegii dumneavoastră 
consilieri care au fost acolo ştiu că s-au făcut lucrările şi nu se pot plăti. Nu ştiu când o să-i 
plătească şi dacă ei erau pe ştatul de plată în plăŃi pe care Consiliul local putea să le facă. Deci 
noi cred că putea să plătim numai sportivii nu şi personalul.” 

 
Dna. Vasilescu Tatiana:  
  „Nu şi personalul auxiliar.” 
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Dl. Bobou Ńanu Dan:  
  „Era şi personalul.” 

 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
   „În fine, nu cunosc detaliile şi nici nu ştiu de ce s-au dat, e adevărat ce spun ei că 

s-a plătit. În principiu vor fi plătiŃi şi voi veni cu acea rectificare. Vă mulŃumesc.” 
 

 
Dl. Goghi Ńă Daniel Gheorghe:  
  „Vă mulŃumesc doamnelor şi domnilor consilieri, declar închisă şedinŃa de azi a 

Consiliului local.” 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

PREŞEDINTE,                  SECRETAR,                  ÎNTOCMIT,  
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JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 
 
 

MINUTA 
şedinŃei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 

din  data de 29.04.2011 
 
 

Punctul 1 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din 
domeniul public al municipiului Hunedoara în domeniul privat al municipiului Hunedoara a clădirii 
atelier Şcoală Generală nr.10, precum şi desfiinŃarea acesteia.    

Hotărârea nr.72/2011 se aprob ă în unanimitate  
 

Punctul 2 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin 
licitaŃie publică a unui teren în suprafaŃă de 2,0 mp, aflat în domeniul public al municipiului 
Hunedoara, situat în b-dul Dacia nr. 35, pentru amplasarea unei mese ambulante în vederea 
comercializării cu amănuntul diverse produse. 

Având în vedere c ă titlul hot ărârii nu a întrunit cvorumul legal nu se mai 
poate continua votarea articolelor şi a hot ărârii. 

 
Punctul 3 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin 

licitaŃie publică a unor terenuri aflate în domeniul public al municipiului Hunedoara, pentru 
amplasarea unor maşini de îngheŃată.  

Hotărârea nr.73/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 

Punctul 4 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin 
licitaŃie publică a unui teren în suprafaŃă de 15,0 mp, aflat în domeniul public al municipiului 
Hunedoara, situat în str. Victoriei intersecŃie cu str. Ciprian Porumbescu  pentru amplasarea 
unei rulote de tip fast–food.  

 Având în vedere c ă art. 1 nu a întrunit cvorumul legal nu se mai poat e 
continua votarea articolelor şi a hot ărârii. 
 

 
Punctul 5 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin 

licitaŃie publică a unor terenuri situate în municipiul Hunedoara, aflate în domeniul privat al 
municipiului Hunedoara.  

Hotărârea nr.74/2011 se aprob ă în unanimitate  
 

Punctul 6 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea  concesionării   
prin licitaŃie publică  a  terenului în suprafaŃă de  23,0 mp situat în str. Rândunicii bl.41, 
înregistrat în C.F. Hunedoara nr. 62682, nr. cad. 62682, aflat în domeniul privat al municipiului 
Hunedoara. 

Hotărârea nr.75/2011 se aprob ă în unanimitate. 
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Punctul 7 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea efectuării 
demersurilor pentru înregistrarea în Cartea Funciară a  terenului în suprafaŃă de 128,0 mp situat  
în strada 22 Decembrie fn,  înregistrat în CF Hunedoara nr. 61797, nr. cadastral 61797, din 
proprietatea Statului Român în proprietatea privată a municipiului Hunedoara. 

Hotărârea nr.76/2011 se aprob ă în unanimitate  
 

Punctul 8 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea efectuării 
demersurilor pentru înregistrarea în Cartea Funciară a unor terenuri necesare promovării 
proiectului „Extinderea şi reabilitarea infrastructurii de apă şi apă uzată în judeŃul Hunedoara”, 
din proprietatea Statului Român în proprietatea publică a municipiului Hunedoara. 

Hotărârea nr.77/2011 se aprob ă în unanimitate  
 

Punctul 9 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din 
domeniul privat al municipiului Hunedoara în domeniul public al municipiului Hunedoara a unor 
terenuri.  

Hotărârea nr.78/2011 se aprob ă în unanimitate  
 

Punctul 10 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru abrogarea Hotărârii 
Consiliului local nr.282/2006 privind aprobarea studiului de mobilare a zonei centrale din 
municipiul Hunedoara.   

Hotărârea nr.79/2011 se aprob ă în unanimitate  
 

Punctul 11 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind repartizarea unei locuinŃe 
convenabile situată în municipiul Hunedoara.  

Hotărârea nr.80/2011 se aprob ă în unanimitate  

 
Punctul 12 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind evacuarea pe cale 

administrativă a persoanei care ocupă fără titlu apartamentul nr. 27 situat în Hunedoara, str. 
Cerbului nr. 12, bl. A1, precum şi a bunurilor existente în apartament.                          

Hotărârea nr.81/2011 se aprob ă în unanimitate  
 

Punctul 13 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre  privind aprobarea vânzării unor 
locuinŃe din fondul locativ de stat către actualii chiriaşi.  

Hotărârea nr.82/2011 se aprob ă în unanimitate 
 
Punctul 14 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind darea în administrarea 

Consiliului JudeŃean Hunedoara a unui teren în vederea realizării obiectivului de investiŃii 
“Închiderea depozitului de deşeuri menajere Hunedoara”, aferent proiectului  „S.I.G.D. – Sistem 
Integrat de Gestionare a Deşeurilor în JudeŃul Hunedoara”.  

Hotărârea nr.83/2011 se aprob ă în unanimitate 
 

Punctul 15 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre  privind acordarea de înlesniri la 
plata impozitului pe clădiri şi teren.  

Hotărârea nr.84/2011 se aprob ă în unanimitate  
 

Punctul 16 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre  privind acordarea de  înlesniri  la 
plata impozitului pe clădiri pentru persoanele care au efectuat 15 donări de sânge  consecutive 
în ultimele 60 de luni. 

Hotărârea nr.85/2011 se aprob ă în unanimitate  
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Punctul 17 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării, din 
bugetul local al municipiului Hunedoara, a sumei de   până la 30.000 lei, pentru sărbătorirea  
Zilei de 1 Iunie 2011 – Ziua Copilului.   

Hotărârea nr.86/2011 se aprob ă în unanimitate 

 
Punctul 18 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind alocarea sumei de până la 

8.000 lei, din bugetul local,  pentru acoperirea cheltuielilor efectuate cu prilejul organizării 
manifestării "Sărbătoarea etniei romilor din România". 

Hotărârea nr.87/2011 se aprob ă în unanimitate  
 

Punctul 19 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de 
1.000 lei, din bugetul local al municipiului Hunedoara, pentru acoperirea cheltuielilor efectuate 
cu prilejul participării echipei de handbal a Colegiului NaŃional „Iancu de Hunedoara” la 
Olimpiada NaŃională a Sportului Şcolar – faza pe zonă, în judeŃul Alba. 

Hotărârea nr.88/2011 se aprob ă în unanimitate  

 
Punctul 20 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind  aprobarea alocării sumei de 

1.000 lei, din bugetul local al municipiului Hunedoara, pentru acoperirea cheltuielilor efectuate 
cu prilejul participării d-rei Olariu Adnana Bianca la emisiunea „Te vreau lângă mine” - Bucureşti 
şi la emisiunea „Matinalii” - Bucureşti.     

Hotărârea nr.89/2011 se aprob ă în unanimitate  
 

Punctul 21 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind stabilirea nivelului minim al 
redevenŃei datorate pentru spaŃiul cu destinaŃia de cabinet medical situat în Hunedoara, str. N. 
Bălcescu, nr.1, cam. 22, parter, concesionat conform H.G.884/2004 privind concesionarea unor 
spaŃii cu destinaŃia de cabinete medicale.  

 Hotărârea nr.90/2011 se aprob ă în unanimitate  
 

Punctul 22 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea 
Hotărârii Consiliului Local al municipiului Hunedoara nr.33/2011 privind  aprobarea Programului 
anual de achiziŃii publice pe anul 2011. 

Hotărârea nr.91/2011 se aprob ă în unanimitate  
 
                    Punctul 23 al ordinii de zi - INFORMARE către Consiliul Local al municipiului 
Hunedoara  privind solicitarea SC RETEZATUL SA  Deva  înregistrată la Primăria municipiului 
Hunedoara cu nr. 16013/30.03.2011. 
 

Punctul 24 al ordinii de zi – Diverse. 
 

 
 
 

SECRETAR, 
Aurel RaŃă-Bugnariu 

 

 
 
 



 36 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


